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SKRAĆENI ZAPISNIK 

S 18. sjednice Upravnog odbora Hrvatskog teniskog saveza održane 5. veljače2022. u 10.30 

sati u prostorijama hotela Hilton Rijeka 

Predsjednica Hrvatskog teniskog saveza, Nikolina Babić otvorila je 18. sjednicu Upravnog 

odbora i pozdravila nazočne.  

Od strane Upravnog odbora nazočni:  

Predsjednica: Nikolina Babić 

Članovi UO: P. Barović, G. Širola, B. Ružić, F. Regina. N. Nakić, M. Matić. S. Đuranović, J. Bajić. 

P. Šimić, M. Pavić, M. Švigir, B. Vujčić 

Član NO: M. Pepur 

Ostali nazočni prema pozivu predsjednice:  V. Jovanoski, Ž. Pongračić  

Temeljem naprijed navedenog te sukladno Statutu i činjenici da je sjednici UO nazočna većina 

članova te Upravni odbor ima kvorum za potvrđivanje odluka.  

Obzirom da zapisnik sa 17. sjednice nije napravljen do sazivanja 18. dnevni red je izmijenjen , 

te će se o zapisniku 17. sjednice raspravljati na slijedećoj sjednici. Nakon izmijene dnevni red 

je jednoglasno prihvaćen. 

 

DNEVNI RED 

1. Verifikacija pitanja koje ne trpe odgodu  

2. Informacija o provedenoj nezakonitoj izvanrednoj Skupštini HTS-a neovlaštenih 

predlagatelja u ime i za račun Hrvatskog teniskog saveza 

3. Razno 

Točka 1. 

Verifikacija pitanja koje ne trpe odgodu 

Predsjednica je dodatno izvjestila članove UO o detaljima vezanim uz izglasane odluke. 

Predsjednicima ŽTS-a poslani su dopisi sa zamolbom da provedu svoje županijske izbore gdje 

je to potrebno i da pošalju odluku o izabranim predstavnicima u Skupštini za mandat 2023. – 

2027. najkasnije do 15. 3. 2027. Također je obavijestila članove UO o detaljima suspenzije 

predsjednika ZTSH koji je bez suglasnosti UO ZTSH sudjelovao u nezakonito održanoj skupštini 

HTS-a u Osijeku. M. Pavić napomenuo je da smatra da je potrebno pokrenuti Stegovne 

postupke za predsjednika ZTSH kao i za sve koji su sudjelovali u sazivanju skupštine u Osijeku. 

Predsjednica je napominje da je to privremena mjera te su stegovni postupci u postupku. 

1. Odluka o  raspisivanju izbora za predsjednika Saveza i predstavnike u Skupštini Saveza 

2. Odluka o suspenziji predsjednika ZTSH 

3. Odluka o imenovanju v. d. predsjednika ZTSH 
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Odluka o  raspisivanju izbora za predsjednika Saveza i predstavnike u Skupštini Saveza 

prihvaćena je jednoglasno. 

Odluke o suspenziji predsjednika ZTSH i imenovanju v.d. predsjednika ZTSH nisu 

verificirane. 

UO nakon rasprave donosi odluku da se pokrene stegovni postupci protiv svih članova koji su 

sazvali nezakonitu izvanrednu Skupštinu HTS-a u ime i za račun Hrvatskog teniskog saveza, te 

da se do izbora novog predsjednika sekcije ZTSH imenuje povjerenik Mateo Papić kako bi 

delegacije sudaca na turnire bile pravovremene. 

 

Točka 2. 

Informacija o provedenoj nezakonitoj izvanrednoj Skupštini HTS-a neovlaštenih predlagatelja 

u ime i za račun Hrvatskog teniskog saveza 

 

Predsjednica je izvijestila članove UO o sljedećem: 

1. da je 11 neovlaštenih predlagatelja u ime i za račun Hrvatskog teniskog saveza sazvalo 

za 2. 2. 2023 izvanrednu sjednicu Skupštine HTS-a temeljem statuta iz 2008. na koju se 

odazvalo 28 osoba. 

2. od 28 osoba koje su bile na potpisnoj listi njih 5 su predstavnici u skupštini HTS-a za 

mandat 2019. – 2023.   a ako se gledaju stari mandati svi zajedno onda je to njih 3 

3. Ured nije zaprimo nikakav zahtjev za sazivanje izvanredne sjednice, niti predsjednica 

osobno 

4. Neki od sudionika koji su predstavnici u Skupštini HTS-a uredno su se verificirali na 

redovnim skupštinama HTS-a 

5. UO HTS-a je donio odluku o sazivanju izborne sjednice Skupštine HTS-a, te obavijestio 

javnost i klubove i zamolio da dostave odluke o novim predstavnicima u Skupštini HTS-

a  za mandat 2023. – 2027. do 15. 3. 2023. 

6. HTS je poslao službeno priopćenje i upozorenje klubovima o nezakonito sazvanoj 

izvanrednoj Skupštini HTS-a neovlaštenih predlagatelja u ime i za račun Hrvatskog 

teniskog saveza. Također službeno je obavješteno Ministarstvo pravosuđa i uprave, 

Gradski ured za opću upravu Grada Zagreba, Upravni odjel za opću upravu Osječko 

baranjske županije, gradonačelnik Osijeka, župan Osječko baranjske županije, 

ministarstvo turizma i sporta, Hrvatski olimpijski odbor i Sportska inspekcija 

7. Nakon održane sjednice u Osijeku na kojoj su prisustvovali dopredsjednik Franc Regina 

i Andrej Tödtling ponovno je poslano službena obavijest i očitovanje na Ministarstvo 

pravosuđa i uprave, Gradski ured za opću upravu Grada Zagreba, Upravni odjel za opću 

upravu Osječko baranjske županije, župan Osječko baranjske županije, Ministarstvo 

turizma i sporta, Hrvatski olimpijski odbor i Sportska inspekcija. 
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8. Sve detalji, službene obavijesti HTS-a i dokumenti koje su poslali neovlašteni 

predlagatelji u ime i za račun Hrvatskog teniskog saveza nalaze se u pisanim 

materijalima za ovu 18. sjednicu UO-a HTS-a 

9. Visoki upravni sud donio je presudu kojom se briše upis v.d. predsjednika Petra Mirića, 

te je on izbrisan iz povijesnog izvatka udruge (HTS-a). Domino efekt kojeg su oni 

očekivali i tako tumačili a kojim bi se obrisalo sve nakon toga nije se desio jer za to nije 

donesena odluka. 

M. Matić je upozorio na ozbiljnost situacije da sve ovo vodi u pravnu bitku u kojoj je ishod 

neizvjestan, te da bi trebalo djelovati na način da se podnesu kaznene prijave protiv sudionika 

te nezakonite sjednice. 

Predsjednica je obrazložila detaljno koje su točno sve radnje napravljena kako bi svi dionici u 

procesu registriranja i potvrđivanja akata u registru udruga bili upoznati sa neregularnom 

skupštinom HTS-a i u Zagrebu i u Osijeku gdje neovlašteni predstavnici u skupštini žele preseliti 

Ured HTS-a. 

UO HTS-a zaključio je da je  što hitnije potrebno upoznati predsjednika HOO-a sa navedenom 

situacijom i tražiti podršku. 

M. Pepur najavio je sjednicu Nadzornog odbora HTS-a na temu Informacija o provedenoj 

nezakonitoj izvanrednoj Skupštini HTS-a neovlaštenih predlagatelja u ime i za račun Hrvatskog 

teniskog saveza. 

Nakon rasprave zaključeno je da u ponedjeljak se pripreme kaznene prijave, te da za 11 

neovlaštenih predlagatelja skupštine HTS-a podnesu se i stegovne prijave. 

Točka 3. 

Razno 

M. Pavić predložio da se izmjeni način registracije igrača na način da stranci ne bi trebali imati 

OIB i liječničku. Smatra da zbog oiba na HTS-ovim turnirima smanjen je broj djece koja dolaze 

na turnire jer za dobivanje oiba je potrebna procedura zbog koje roditelji odustaju od turnira. 

F. Regina predložio je da svi voditelj ili roditelj u pratnji djeteta mora potpisati da preuzima 

odgovornost u slučaju da se nešto dogodi djetetu. 

Predsjednica je predložila da se u ponedjeljak  napravi prijedlog odluke i pošalje na odlučivanje 

članovima UO.  

 
Zapisnik sastavila:  

Željka Pongračić 


